

orgnr 875003-0861

Protokoll TUG 180403

Närvarande: Vivianne Andersson, Maria Cleryd, Lisa Hellman, Per Hellman, Margareta Jakobsson, Madeleine Larsson, Kristina Mjörndal, Lars-Olof Sohlberg

§1 Mötet öppnades.

§2 Per Hellman valdes till justerare.

§3 Dagordningen fastställdes.

§4 Föregående protokoll

Vi gick igenom protokollen från årsmötet och det konstituerande mötet den 5/3.

Vi pratade om hur vi väljer vice ordförande.

Vi diskuterade våra stadgar och kom fram till att vi måste se över dem. Till nästa möte ska vi alla ha läst stadgarna och funderat på eventuella ändringar. Vi beslutade att organisationsnumret ska stå i stadgarna, likaså något om valberedningen.

Vi pratade om valberedningen och hur vi ska hitta personer till uppdraget. Vi frågade Margareta om hon ville ställa upp, men hon tackade nej till uppdraget. Vi beslutade att hålla ögonen öppna för lämpliga kandidater.

Vi pratade om hur faktureringen för Vi som brinner för Uden ska gå till.

Föregående protokoll lades till handlingarna.

§5 Ekonomi

Vivianne redovisade för ekonomin.

Kristina berättade att hon har 1 500 kr i TUG:s kontanter hemma.

Maria sade att Tiveds lanthandel kan hjälpa oss att växla mynt. Hon ska också fundera på ett bättre sätt för oss att kunna göra insättningar till vårt konto. Lars-Olof ska kolla med SEB om de fortfarande tar emot mynt. Vi pratade lite om vi ska öppna ett konto på SEB.

Vivianne berättade att vi inte hade fått något bidrag från SISU för våra studiecirkelar. Detta berodde på att vi inte hade lämnat in våra blanketter för studiecirkelarna före årsskiftet.

Vår hyra har höjts till 2 998 kr/kvartal. Detta är första höjningen på flera år.

§6 Ärende

a. Information om EU-bidrag

Vi diskuterade om vi ska ha ett kulturår i bygden igen med hjälp av EU-pengar. Madde berättade om kulturåret som ordades 2001-2002.

Vi beslutade att fundera på saken till nästa möte.

b. Prospekteringen vid Unden

Många från styrelsen kommer att gå på mötet i Undenäs på måndag.

c. Bygdeplan för Tived

Det kommer att finnas mer kommunpengar för bygdens överlevnad. Många från bygden anmälde sig till kommunens arbetsgrupp. Ett brev kommer att skickas till de utvalda. Madde berättade att det redan finns en bygdeplan från 2006 som de utvalda måste informeras om.

§7 Brev och rapporter

a. LEADER Mellansjöländet

Det kom in en kallelse till LEADER Mellansjöländets årsstämma i Sockenstuga den 22/4.

b. Ösjönäs

Arne informerar på nästa möte.

c. Sköna maj

Sköna maj arrangeras den 10-27/5 i år. Manusstopp för deras utskick är den 16/4.

d. Föreningsträff

Det kommer ny lagstiftning för hanteringen av personuppgifter som träder i kraft den 25/5. Det finns ett informationsmöte på Laxås bibliotek den 24/4 kl. 18.30-20.30. Madde anmäler sig och Lisa till mötet.

e. Hela Sverige ska leva

Vi har fått ett nyhetsblad från Hela Sverige ska leva. De tar över byanätsforum. Vill någon åka?

§8 Hemsidan

Protokollen har skickats regelbundet till Anita.

Vi beslutade att lägga ut information om behov av valberedare där. Vi beslutade att lägga ut information om kommande möten och datumet för årets marknad där också. Lisa ber Anita göra det.

Materialet till hemsidan skickas till Anita: anikar@telia.com.

§9 Övrigt

a. Adresslista för styrelsen

Vi beslutade att Lisa skriver en adresslista över styrelsen som ska delas ut till alla styrelsemedlemmar. Listan ska också finnas i TUG:s pärm i affären och på hemsidan. Lisa ordnar det.

b. Marknaden

Kristina berättade att parkeringsskyltar måste tillverkas. Vi behöver pinnar också. Lars-Olof fixar pinnarna. Kristina kollar med Helge om han har material till skyltarna.

Per hjälper till att sätta upp parkeringsskyltar längs vägen.

Madde kollar vem som har skyltarna från förra året.

Vi föreslår att de som har fyrhjulingar samlar upp sopsäckarna efter marknaden. Det skulle också fungera att någon som har bilkärra hjälper till.

Madde kollar kätting och lås till containern i år.

Vi beslutade att sätta upp en lapp för parkeringsvakter och sophantering på anslagstavlan. Bo Värner har sagt att han ska hjälpa till med parkeringen.

Kristina föreslog att vi har en funktionärsfest efter marknaden.

Madde och Kristina kommer att träffas snart för att prata om marknaden.

c. Böcker om gruvor av Arne Möller

Vi beslutade att starta en sådan cirkel med Arnes bok som kurslitteratur och att köpa in 10 ex av hans bok på ett tidigare möte. Vi har inte hört något om var vi kan köpa böckerna, men vi kanske hör något på måndagens möte.

§10 Nästa möte

Datum för nästa möte är den 7/5 kl. 17.30.

§11 Mötet avslutades.

sekreterare Lisa Hellman

justerare Per Hellman

ordförande Madeleine Larsson